

**銅獎**  
Bronze Award



**物業管理**  
Property Management



信和管業優勢  
Sino Property Services

**信和物業管理有限公司**  
Sino Estates Management Ltd.  
- 宏天廣場 / Skyline Tower

信和物業管理的環保理念：

- 全民皆兵 — 透過刊物、培訓及活動，全面策動各員工及業戶參與環保
- 深入淺出 — 環保政策切合實際需要，採簡單方便配套以確保容易實踐
- 習以為常 — 讓環保變成員工及業戶的生活習慣，方能持之以恆

Sino Estates' Green Rationale:

- Total Involvement — Energise participation of staff at all levels and customers through newsletters, training programmes and green activities
- User Friendliness — Employ simple and practical measures to realise our green policies
- Second Nature — Make green practices the habit of our staff and customers as ultimate goal



宏天廣場於各樓層增設三色回收箱，成功回收逾30噸廢紙。  
Recycling bins on each floor of Skyline Tower enable easy access by tenants. Over 30 tons of waste paper was collected in 2009.



宏天廣場與匡智會合作，於九樓天台建有機苗圃，既推動環保，亦促進傷健共融。天台亦已大面積綠化並由雨水收集系統提供花園用水。  
Sino Property Services partnered with Hong Chi Pine-hill Integrated Vocational Training Centre to develop a pilot rooftop garden at Skyline Tower dubbed "Mission Green Top". The garden is irrigated with water collected in the Rainwater Collection System.

信和管業優勢  
Sino Property Services

信和環保學堂 - 學生環保大使計劃



率先與學界合作舉行「信和環保學堂·學生環保大使計劃」，由信和環保大使帶領來自四間中學共60多名學生到訪旗下四座環保大廈，進行「碳審計」訓練、實地考察及環保建議報告。  
Sino Green Academy - Students' Green Ambassador Programme encourages secondary school students to promote a low-carbon future. More than 60 students from four secondary schools were invited to visit four environment building to receive carbon audit training.